
Zápis z jednání Rady Občanského sdružení NosiNET 
 

21. 3. 2008 
 

 
Dne 21. března se uskutečnilo jednáni Rady Občanského sdružení NosiNET (dále jen „rada“). 
 
Přítomní členové rady: Ing. Tomáš Lukl, Ing. Jiří Květon, Mgr. Ondřej Židek, Ondřej Svoboda 
 
 
Rada sdružení: 
 

• Přijala nové členy sdružení: 
o František Hanák 
o Miloš Dobrovolný 
o Andrea Vaculíková 
o Mirka Luklová 

• Rozhodla začít testovat možnosti posílení připojení do internetu v květnu t.r. Pokud 
nebudou technické problémy, tak bude poté následovat další navyšování rychlosti do 
internetu. 

• Projednala připomínky a návrhy z valné hromady 2008. 
• Vytipovala možné umístění nových přístupových bodů v severní části obce. V současné 

době jednáme s majiteli nemovitostí. 
 
 
Zápis pořídil: Ondřej Svoboda 
 
Ověřili: Jiří Květon, Tomáš Lukl 


